

12V Charger cable kit

GB

12V Chargecable kit - 1 Connect the cable eye to the battery (Red +/ Blue -). Locate and fix the cable and plug clear from any hot, sharp and movable parts. Max power outlet **A** is 120W/10A. The connector has the exterior rating IP 65 when flush mounted and the cover is on. **B** Indicator: GREEN = Battery is in good condition. YELLOW = battery should be charged. RED = battery requires charging. Note: The indicator colours are valid when the battery is NOT charged. (E.g. when the car is not running). **1** & **2** The connector has the interior rating IP20. Angle the wire downwards from the backside of the connector to avoid water/moisture getting into the connector. Keep the cover on when the connector is not in use.

RU

12V комплект зарядки - Подключить кабель к батарее (красный + / Синий -). Разместить и зафиксировать кабель от любых горячих, острых и движущихся частей. Максимальная мощность розетки 120W/10A. Разъем имеет внешний IP рейтинг. Показатель: Зеленый = батарея в хорошем состоянии. Желтый = следует зарядить. КРАСНЫЙ = батарея требует зарядки. Примечание: индикатор цвета не работает, когда зарядное устройство не заряжено. (Например, когда Машина не работает). Разъем имеет внутренний рейтинг IP20. Наклоните провод с обратной стороне разъема во избежание попадания воды в разъем. Держать крышку закрытой, когда разъем не используется.

LT

12V įkrovėjo kabelių rinkinys - 1 Prijunkite gnybtus prie akumuliatoriaus polių (Raudonas + / Mėlynas -) Išdėstykite ir įtvirtinkite kabelį bei jį prijunkite, vengdami aštrių, įkaitusių ar besisukančių dalių. Maksimali išėjimo galia **A** yra 12W/10A. Jungtis turi išorinį IP65 įvertinimą, kai yra sumontuota ir uždengta dangteliu. **B** Indikatoriai: ŽALIA = Akumuliatoriaus geras. GELTONA = akumuliatorių rekomenduojama įkrauti. RAUDONA = akumuliatorių reikia įkrauti. Dėmesio indikatorių spalvos rodys teisingai tik tuo atveju, kai generatorius nekrauna (PVZ kai automobilis neužvestas). **1** & **2** Jungtis turi vidinį įvertinimą IP20. Pasukite kabelius žemyn taip, kad vanduo ir drėgmė nepatektų į jungtį. Naudokite apsauginį dangtelį kai jungtis nėra naudojama.

